



PLEASE PRINT / SVP REMPLIR (EN CARACTÈRES D'IMPRIMERIE)

	Name / nom	Street Address / rue, adresse	Postal Code / code postal	E-mail / courriel	Provide E-mail to Councillor / fournir courriel au Conseiller	
					Yes / oui	No / non
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						
8						
9						
10						
11						
12						
13						

By submitting your name, address, telephone number and e-mail address, you are giving permission for City of Ottawa staff and City Council to use this information for the sole purposes of sending attendees information related to the above noted development application submitted under the provisions of the Planning Act, R.S.O. 1990, c. P.13, as amended. Your personal information will not be shared with third parties or other City departments/program areas. Questions about this collection may be directed by mail to Wendy Tse, City of Ottawa, 110 Laurier Avenue West, Ottawa, K1P 1J1, or by phone at (613) 580-2424, ext. 12585, wendy.tse@ottawa.ca.

En soumettant vos nom, adresse, numéro de téléphone et adresse électronique, vous donnez la permission au personnel de la Ville d'Ottawa et au Conseil municipal d'utiliser cette information uniquement dans le but d'examiner la demande ou les demandes d'aménagement mentionnée(s) ci-dessus, soumise(s) en vertu des dispositions de la Loi sur l'aménagement du territoire, L.R.O. 1990, chap. P.13, modifiée. Vos renseignements personnels ne seront pas divulgués à des tiers ou à d'autres services ou programmes municipaux. Si vous avez des questions sur la cueillette et l'utilisation des renseignements personnels, veuillez communiquer avec Melanie Gervais, Ville d'Ottawa, 110, av. Laurier O., Ottawa (Ontario) K1P 1J1, 613-580-2424, poste 24025, melanie.gervais@ottawa.ca.